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Komisji Cyfryzacji, Innowacyjności i Nowoczesnych 
Technologii (nr 54)
13 stycznia 2022 r.
Komisja Cyfryzacji, Innowacyjności i Nowoczesnych Technologii, obradująca pod 
przewodnictwem posła Grzegorza Napieralskiego (KO), zastępcy przewodni-
czącego Komisji, rozpatrzyła:

– projekt planu pracy Komisji na okres od 1 stycznia do 30 czerwca 2022 r.

W posiedzeniu udział wzięli: Adam Andruszkiewicz sekretarz stanu w Kancelarii Prezesa Rady Mini-
strów oraz Radosław Nielek stały doradca Komisji.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Magdalena Krzymowska i Wioletta Więcior-
kowska – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.
Przewodniczący poseł Grzegorz Napieralski (KO):

Witam państwa bardzo serdecznie. Otwieram posiedzenie Komisji Cyfryzacji, Innowa-
cyjności i Nowoczesnych Technologii.
Stwierdzam kworum oraz  przyjęcie  protokołu  poprzedniego  posiedzenia Komisji 

wobec niewniesienia wobec niego zastrzeżeń.
Witam posłów oraz gości uczestniczących w posiedzeniu. Na samym początku bardzo 

serdecznie powitam pana ministra Adama Andruszkiewicza. Witam, panie ministrze. 
Dziękuję za przybycie. Witam bardzo serdecznie… Nie ma? Pan minister jest dzisiaj sam, 
osamotniony, ale na tym posiedzeniu Komisji…

Poseł Fryderyk Kapinos (PiS):
Jak osamotniony? Jesteśmy koło pana ministra. Zaplecze jest.

Sekretarz stanu w Kancelarii Prezesa Rady Ministrów Adam Andruszkiewicz:
Bardzo dziękuję.

Przewodniczący poseł Grzegorz Napieralski (KO):
Oczywiście. Przepraszam. Wycofuję się z tego, panie ministrze. Jest wspaniała obstawa 
parlamentarzystów.
Jest również na sali nasz stały doradca pan Radosław Nielek.
Porządek  dzisiejszego  posiedzenia  przewiduje  rozpatrzenie  projektu  planu  pracy 

Komisji na okres od 1 stycznia do 30 czerwca 2022 r. Czy są uwagi do porządku dzien-
nego? Wobec niezgłoszenia uwag do porządku dziennego stwierdzam jego przyjęcie.
Marszałek Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej zwrócił się z prośbą o sporządzenie planu 

pracy Komisji na okres od 1 stycznia do 30 czerwca 2022 r. i uchwalenie go do 14 stycz-
nia. Projekt planu pracy Komisji, który posłowie otrzymali, został opracowany przez 
prezydium Komisji. 
Jeżeli państwo pozwolą, przed otwarciem dyskusji zrobilibyśmy króciutkie wyjaśnienie, 

bo już nie zdążyliśmy, a nie chcieliśmy też drukować. Do tego programu, który rozesłaliśmy, 
dopisalibyśmy odpowiednio trzy punkty. To są propozycje, które zgłosił pan minister. Pierw-
szy punkt to stan otwartych danych w Polsce, w tym ranking, program i ustawa. Punkt drugi 
to przegląd strategii cyberbezpieczeństwa. Jeśli chodzi o termin, miał to być drugi kwar-
tał. Zrobimy to w drugim kwartale 2022 r. Zgodnie z ustaleniem prezydium w konsultacji 
z panem ministrem punkt trzeci to gotowość systemu elektronicznego zarządzania doku-
mentacją EZD RP do wdrożenia w jednostkach administracji rządowej.
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Jest propozycja, żebyśmy odpowiednio dodali każdy punkt w danym miesiącu, czyli 
lutym, marcu i kwietniu, jeżeli byłaby taka zgoda, z tym że moja propozycja byłaby taka, 
że przegląd strategii cyberbezpieczeństwa może zrobilibyśmy w maju jako najpóźniejszy 
termin, a po kolei te dwa punkty, które wymieniłem. Czy dosyć precyzyjnie to wyjaśniłem?
Czy w takim razie są uwagi do tego programu? Otwieram dyskusję. Nie słyszę.
Czy jest sprzeciw wobec przyjęcia tego wniosku? Przepraszam. W imieniu prezydium 

stawiam wniosek o przyjęcie planu pracy Komisji na pierwsze półrocze 2022 r. Sprzeciwu 
nie słyszę. Bardzo dziękuję. Stwierdzam, że Komisja uchwaliła plan pracy.
Na tym wyczerpaliśmy porządek dzienny posiedzenia. Zamykam posiedzenie. Bardzo 

dziękuję, panie ministrze. Posłom i panu doradcy również dziękuję.


